
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 2/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

9 stycznia 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 

Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 

Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  

Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 

Radosław Lula – Skarbnik, 

Janusz Maliszewski – Członek Zarządu,  

Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

Nieobecni: 

Sławomir Latała – członek Zarządu 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 

 

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 

 

3. Wnioski o dotacje: 

a. Wnioski zostały złożone przez (R. Kowalewicz i M. Czajkowski) poprzez SZS 

(wnioski do m.st. Warszawa). Z dalszymi decyzjami dotyczącymi organizacji 

imprez, których dotyczą wnioski czekamy na rozstrzygniecie konkursów. 

b. Marszałek województwa jeszcze nie ogłosił konkursów, ale wnioski mamy 

gotowe. 

c. J. Maliszewski zauważył, że można wnioskować o pieniądze od miasta osobno 

na imprezy środowiskowe (koło 60+, amatorów, itp.) poprzez tzw. fundusze 

obywatelskie (można jako WZBS, MZBS i PZBS).  Zarazem zobowiązał się 

przygotować propozycję wniosków. Zwrócił się również o pomoc w samym 

procesie ich składani. Pomoc zostanie udzielona przez osoby doświadczone (J. 

Kostrzewa, A. Ciechomski).  



4. Nadanie klubowi Singleton Warszawa osobowości  prawnej 

A. Ciechomski rozpoznał sprawę. Zbierane są wzory statutów do wykorzystania przy 

tworzeniu statutu nowego klubu. Potrzebne 7 osób, żeby założyć klub. Dalsze pracę 

będą trwały w najbliższych tygodniach. Planowany termin zakończenia wszystkich prac 

- do 2 miesięcy. 

 

5. „Zero Tolerancji” 

Zaobserwowano pierwsze interwencje sędziowskie w turniejach organizowanych w 

CSU.  

 

6. Sala w CSU 

a. Sala jest wynajmowana od właściciela przez Fundację na rzecz WZBS. 

b. Cała rada Fundacji złożyła rezygnację. 

c. Zarząd WZBS musi wybrać nową Radę, ale najpierw prezes Fundacji musi 

przedstawić dalszy plan działania. Dyskutowane były ew. kandydatury do Rady.  

d. Zarząd zaleca wsparcie Fundacji w negocjacjach (R. Kowalewicz został 

zobowiązany do rozmów w tej sprawie z Prezesem Fundacji, T. Luzakiem). 

e. Rozważane są inne lokalizacje turniejów w razie nieudanych negocjacji ze 

spółdzielnią. 

 

7. Turnieje z niskim wpisowym i bez nagród 

Pod nieobecność S. Latały dyskusję na ten temat przesunięto na kolejne zebranie. 

Zanotowano jedynie uwagę J. Maliszewskiego, że można rozważyć rozgrywki turniejów 

rangi mistrzowskiej jako turnieje o niższym wpisowym, a bez nagród (do ustalenia przy 

tworzeniu regulaminów konkretnych imprez). 

 

8. Powołanie komisji statutowej 

Do powołania komisji jesteśmy zobligowani poprzez uchwałę Walnego Zjazdu 

Delegatów z grudnia 2018. J. Maliszewski zobowiązał się do powołania komisji 

statutowej.  

 



9. Janusz Maliszewski zwrócił uwagę, że powinniśmy być, choćby w małym stopniu, 

zaangażowani w imprezy PZBS odbywające się na terenie Warszawy. W związku ze 

swoją deklaracją dotyczącą organizacji brydża dla seniorów zaproponował, że: 

a. Będzie współpracował z organizatorami bridge2success.  

b. Będzie monitorował plany PZBS dotyczące Mistrzostw Klubów 60+. 

c. Na jesieni zorganizujemy Mistrzostwa Warszawy Seniorów (które w miarę 

możliwości rozreklamujemy m.in. na pierwszych dwóch imprezach). 

 

10. Przygotowania formatu rozgrywania Pucharu Warszawy trwają. 

 

11. Grand Prix Warszawy 

a. Trwają rozmowy dotyczące udostępnienia sali w preferowanej przez Zarząd 

lokalizacji. W najbliższych tygodnia spodziewamy się ostatecznej oferty. 

b. Powstał projekt Młodzieżowego Grand Prix Warszawy (turnieje i obóz). 

Ostateczna forma jest mocno uzależniona od lokalizacji, więc nie można jeszcze 

ogłosić szczegółów. 

 

12. Liga szkolna – powstał zarys regulaminu Ligi Szkolnej. Regulamin wymaga 

dopracowania. Nie wiadomo też czy uda się ruszyć z Ligą jeszcze w tym roku szkolnym 

 

13. Zarząd postanowił nie przeprowadzać konkursów na organizację imprez brydżowych, 

ale mimo wszystko jest gotowy wspierać wszelkie osoby, które takie imprezy chciałby 

organizować. Na stronie Związku znajdzie się informacja, że można zgłaszać się do 

Zarządu z propozycją organizacji wybranych imprez lub stworzenia nowych. Zarząd jest 

gotowy służyć wszelką pomocą osobom, które chciałyby zorganizować imprezy 

brydżowe. 

 

14. Pomiędzy zebraniami przegłosowano internetowo wysokość carry-over w play-off w 

rozgrywkach I i II Ligi Warszawskiej. Wynosić będzie 0,1 IMPa dla drużyn z wyższego 

miejsca (ligi). 

 

  



15. Pomiędzy zebraniami wpłynęła do Zarządu propozycja zmiany punktu 8c regulaminu 

turniejów WOB w taki sposób, aby nagrody finansowe cyklu głównego i Pucharu Jesieni 

nie mogły się kumulować. W wyniku przeprowadzonego głosowania Zarząd propozycję 

odrzucił. 

 

16. Pomiędzy zebraniami wpłynęła do Zarządu propozycja zmiany regulaminu 

przyznawania nagród w turniejach organizowanych przez WZBS. Zarząd przegłosował 

przyjęcie propozycji.  

 

Nowy regulamin: http://www.warsbrydz.pl/regulaminy/nagrody2019.htm 

Dotychczasowy: http://www.warsbrydz.pl/regulaminy/nagrody.htm  
 

17. M. Czajkowski poinformował, że został złożony wniosek o zaktualizowanie KRS. 

 

18. Termin kolejnego zebrania został ustalony na 13 lutego. 

 

19. Nie przedyskutowano jednego punktu z poprzedniego zebrania: 

Powstała propozycja o dostarczenia do każdej świetlicy w szkołach podstawowych w 

Warszawie i okolicach książek do nauki brydża dla dzieci. 

Należy wrócić do tego pomysłu na kolejnym zebraniu. 
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